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Statutární město Brno
MČ Brno-Bosonohy

Bosonožské nám. 1, 642 00 Brno
tel.č.: 547 422 711 | e-mail: podatelna@bosonohy.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 32 Zastupitelstva městské části
konané dne 24. 2. 2022 v sále zastupitelstva od 17:00 hod.

Originál zápisu je k nahlédnutí na úřadu městské části.

Doba jednání: Od 17:00 do 20:15 hodin
Přítomno: Martin Černý, Ing. arch. Arnošt Čoupek CSc., Miloslav Dočekal, Mgr. Petr

Juráček od 17:10 hodin, Ing. Daniela Kalná, Ing. Alois Mitrenga, Martin
Rozmarin, Miroslav Sojka, Jiří Výplach

Omluveni: Ing. Leoš Jelínek, Ing. Pavel Kilian
Neomluveni:
Předsedající: Miroslav Sojka
Zapisovatel*: Martina Dvořáková
Ověřovatelé zápisu: Jiří Výplach, Martin Rozmarin

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městské části určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

A. Technické náležitosti

Z řad členů zastupitelstva byli jako ověřovatelé zápisu z jednání navrženi zastupitelé Jiří Výplach a Martin
Rozmarin.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy schvaluje jako ověřovatele zápisu z jednání zastupitelstva
zastupitele Jiřího Výplacha a Martina Rozmarina.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/32 bylo schváleno.

Předsedající vyzval zastupitele k doplnění programu zasedání zastupitelstva.

Zastupitel Ing.  arch. Arnošt Čoupek navrhl doplnění bodu Stanovisko MČ Brno-Bosonohy k projektu
"Objekty K.M.S., ul. Elišky Junkové", který byl projednán na zasedání stavební komise.

Materiál byl zařazen jako bod č. 4 s posunutím číselné řady následujících bodů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městské  části  Brno-Bosonohy  schvaluje  zařazení  materiálu  Stanovisko  MČ  Brno-
Bosonohy k projektu "Objekty K.M.S., ul. Elišky Junkové" jako bodu č. 4.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/32 bylo schváleno.
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Nebyly vzneseny žádné připomínky k obsahu zápisu z 31. zasedání ZMČ Brno-Bosonohy.

B. Navržený program

1. Schválení veřejnoprávních smluv příjemců dotací z rozpočtu MČ Brno-Bosonohy na rok 2022

2. Revokace usnesení ZMČ Brno-Bosonohy– komunikace Hrazdírova

3. Návrh na dispozici s majetkem – pozemek p. č. 90 k. ú. Bosonohy

4 Stanovisko MČ Brno-Bosonohy k projektu "Objekty K.M.S., ul. Elišky Junkové" 

5 Informace z radnice

6 Různé

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy schvaluje navržený program včetně doplnění.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 3/32 bylo schváleno.

B.1. Schválení veřejnoprávních smluv příjemců dotací z rozpočtu MČ Brno-Bosonohy na rok 2022

Na  základě  novely  zákona  č.  250/2000  Sb.,  o  rozpočtových  pravidlech  územních  rozpočtů,   je  dotace
neziskovým subjektům na jejich činnost možné  poskytnout pouze prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy.
Veřejnoprávní smlouva je uzavírána dle zákona č. 500/2004Sb., správní řád, v platném znění.  Zákon taxativně
vymezuje náležitosti, které musí splňovat žádost i veřejnoprávní smlouva.

Všechny subjekty podaly vyúčtování ve stanoveném termínu, následnou kontrolou nebyly shledány nedostatky,
které by bránily jejímu uzavření.

Veřejnoprávní  smlouvu  schvaluje  orgán,  který  o  přidělení  dotace  rozhodl,  v  tomto  případě
zastupitelstvo  městské  části.

Z důvodu úspory materiálu jsou smlouvy zaslány pouze v elektronické podobě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městské  části  Brno-Bosonohy  schvaluje  veřejnoprávní  smlouvy  na  účelové  dotace
poskytnuté z rozpočtu Městské části Brno-Bosonohy pro rok 2022 níže uvedeným subjektům:

1.  Junák-Český  skaut,  středisko  Hiawatha  Brno,  z.s.  Lužánky  č.  792,  Brno,  IČ:60553707,  smlouva
č. 2422009

2. Svornost Bosonohy, z.s.,  Pražská 64/55, Brno, IČ:18826555, smlouva č. 2422008

3. Svornost Bosonohy, z.s.,  Pražská 64/55, Brno, IČ:18826555, smlouva č. 2422010

4. Človíček (One Little), z.s. Bosonožské nám. 762/12, Brno, IČ: 27034623, smlouva č.      2422005

5. Človíček (One Little), z.s. Bosonožské nám. 762/12, Brno, IČ: 27034623, smlouva č.      2422012

6. Myslivecký spolek Hájek- Bosonohy, z.s. Troubská 482/8, Brno, IČ: 18826326,     smlouva č. 2422004

7. Fotbalový klub SK Bosonohy, Hoštická 417/2a, Brno, IČ: 26596130, smlouva č. 2422002
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8. Tenisový klub Brno-Bosonohy, Hoštická 2b, Brno, IČ:26593688, smlouva č. 2422003

9.  Sbor  dobrovolných  hasičů  Brno-Bosonohy,  z.s.   Hoštická  493/68,  Brno,  IČ:  72029901,  smlouva  
č. 2422001

10.  Unie  ROSKA-reg.org.  Roska  Brno-město,  z.p.s.,  Srbská  2741/53,  Brno,  IČ:  64331016,  smlouva
č. 2422007

11. Občané za ochranu kvality bydlení v Brně-Bosonohách, z.s., Pražská  429/29, Brno,  

IČ: 26660407, smlouva č. 2422011

12. Diecézní charita Brno, Domov svaté Markéty pro maty s dětmi v tísni, Staňkova 47,

Brno,  IČ: 44990260, smlouva č. 2422006

Ukládá  Úsekovému referátu 1 – finance a rozpočet ÚMČ  neprodleně zaslat schválené veřejnoprávní
smlouvy příjemcům dotací k podpisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/32 bylo schváleno.

Na zasedání se dostavil zastupitel Mgr. Petr Juráček.

B.2. Revokace usnesení ZMČ Brno-Bosonohy– komunikace Hrazdírova

Manželé B. se obrátili na Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy se svojí žádostí o revokaci usnesení
zastupitelstva,  jímž  byl  vysloven  souhlas  s  návrhem Územního  plánu  města  Brna  pro  oblast   Bosonohy
– realizace přístupové komunikace při ul. Hoštická a Pražská ( rozvojová lokality By-9- Hrazdírova).

Diskuze:
V diskuzi vystoupili zastupitelé: Mgr. Petr Juráček, Ing. Alois Mitrenga. Ing. arch. Arnošt Čoupek,Martin

Černý, Ing. Daniela Kalná.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy bere na vědomí podání manželů B. ze dne 7.2.2022 pod č.j.
MČBBOS 356/22

souhlasí  s  úpravou  souboru  již  podaných  připomínek  k  opakovanému projednání  Návrhu  územního
plánu města Brna ze dne 24. 6. 2021.Obsahem úpravy je požadavek zrušit navrhovaný způsob využití
rozvojové lokality By-9 jako území pro zástavbu vnitrobloku mezi ulicemi Pražská a Hoštická prodloužením
ulice Hrazdírova s tím, že způsob využití tamních pozemků zůstává jako zahrady stávajících rodinných
domů.

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 8 / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy bere na vědomí podání manželů B. ze dne 7.2.2022 pod č.j.
MČBBOS 356/22

nesouhlasí  s úpravou souboru již podaných připomínek k opakovanému projednání Návrhu územního
plánu města Brna ze dne 24. 6. 2021.Obsahem úpravy je požadavek zrušit navrhovaný způsob využití
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rozvojové lokality By-9 jako území pro zástavbu vnitrobloku mezi ulicemi Pražská a Hoštická prodloužením
ulice Hrazdírova s tím, že způsob využití tamních pozemků zůstává jako zahrady stávajících rodinných
domů.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/32 bylo schváleno.

B.3. Návrh na dispozici s majetkem – pozemek p.č. 90 k.ú. Bosonohy

Pan Z. K., bytem U smyčky 36/3 podal návrh na dispozici s majetkem – prodej/pronájem pozemku p.č. 90 k.ú.
Bosonohy o výměře 47 m2.

Na tento pozemek je uzavřena nájemní smlouva s manžely K. (rodiči navrhovatele dispozice) od roku 1993
za cenu 1 Kč za m2/rok.

Jedná se o pozemek v majetku statutárního města Brna, svěřený městské části, zahrada za obytným domem,
součástí stabilizované plochy bydlení všeobecného BO. Navrhovatel dispozice je majitel sousedních pozemků,
p.č. 89 a 88 k.ú. Bosonohy.

Městská část Brno-Bosonohy nesouhlasí s odprodejem pozemku, pozemek sousedí s komunikací a v současné
době není znám záměr využití sousedního pozemku v majetku města Brna. Doposud byl pozemek pronajat
a městská část upřednostňuje i nadále tuto variantu dispozice s majetkem.  

Diskuze:
V diskuzi vystoupili zastupitelé: Miloslav Dočekal, Mgr. Petr Juráček, Ing. Alois Mitrenga, Martin Černý,

Miloslav Dočekal, Ing. arch. Arnošt Čoupek CSc,

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 90 k.ú. Bosonohy panu
Z. K., bytem Brno-Bosonohy, U smyčky 36/3.

Výsledek hlasování:
Pro: 3 / Proti: 6 / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Bosonohy souhlasí s prodejem pozemku p.č. 90 k.ú. Bosonohy panu
Z. K ml, bytem Brno-Bosonohy, U smyčky 36/3.

Ukládá  tajemníkovi  úřadu  neprodleně  vyznačit  toto  stanovisko  do  formuláře  návrhu  na  dispozici
s majetkem města.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 3 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/32 bylo schváleno.

B.4. Stanovisko k akci "Objekty K.M.S., ul. Elišky Junkové"

Zastupitel Ing. arch. Arnošt Čoupek seznámil zastupitele se žádostí o stanovisko k  akci "Objekty K.M.S., ul.
Elišky Junkové".

Diskuze:
V diskuzi vystoupili zastupitelé: Mgr. Petr Juráček, Martin Černý, Ing. Alois Mitrenga.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městské  části  Brno-Bosonohy  souhlasí  s  realizací  záměru  "Objekty  K.M.S.,  ul.  Elišky
Junkové" jejímž investorem je společnost K.M.S. STRS UP s.r.o., dle předložené dokumentace.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 7/32 bylo schváleno.

B.5. Informace z radnice

Bod je zařazen na základě usnesení č. 11/15.VIII ze dne 21.5.2020:

Činnost místostarosty v období 20.1.-17.2.2022

Mimo  každodenní  administrativní  činnost  Česká  obec,  Mobilní  rozhlas,  FB,  běžná  a  elektronická  pošta
s připomínkami občanů, stížnosti, návrhy apod., hlavní náplní mé práce stále problematika spojená s dostavbou
kanalizace.

Účastnil jsem se porad, Účastnil jsem se online pravidelného TD a koordinačních schůzek ohledně postupu
a harmonogramu výstavby, tak zejména porad přímo v terénu na staveništi.

Problematika zejména:

-Zajištění svahu a skalního masivu ulic U smyčky, Práčata, Rebovka

-Doplnění zábradlí u školy

-umístění odpadkových košů na ulici Průjezdní

-Poničený plot na konečné autobusu

-Parkové úpravy trávníků a ploch na Bos. Náměstí

-Vodovod na Vzhledné

-Objízdná trasa úplné uzavírky Skalní/Křivánky

-Obnova travnatých ploch poničených výstavbou nejen na Bosonožském náměstí

-Oprava příčného odvodnění ve spodní části náměstí

Dále  jsem byl  na  MMB přítomen jedná v  rámci  projektu  budování  cyklostezky Střelice-Ostopovice-Brno-
Šlapanice.

V součinnosti se starostou jsem řešil provozní a další náležitosti chodu MČ

Od 5.-11.2.2022 jsem byl nemocný v domácím ošetření

Dočekal Miloslav

Starosta z důvodu nemoci informoval zastupitele na zasedání ústně.

Diskuze:
V diskuzi vystoupili zastupitelé: Ing.  arch.  Arnošt  Čoupek,  Martin  Černý,  Ing.  Alois  MItrenga,  Miloslav

Dočekal, Mgr. Petr Juráček

B,6. Různé
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Z řad občanů vystoupil obyvatel ulice Bosonožské nám. se stížností  na neomalené chování pracovníků údržby,
dále pak na bezohlednost majitelů psů, kteří nechávají výkaly svých svěřenců v parku pod školou.

Ing. Alois Mitrenga opětovně přednesl interpelaci Jak se bude podílet investor z horní části ul.  Křivánky
na opravě komunikace – uvedení do původního stavu?

Dále pak požadoval informaci o provedené kontrole podnikatelských subjektů z hlediska uzavřených smluv
na likvidaci odpadů.

Dalším dotazem obyvatel bylo zajištění kapacity školky a školy.

Dále byl vznesen dotaz ohledně napojení výstavby v lokalitě Cihelna na ulici Rušná a na ulici Bosonožské
náměstí. 

A opakovaný dotaz na informovanost občanů co se týká nové plánované výstavby v městské části, zda je možné
tyto informace umístit na webové stránky úřadu nebo zveřejnit ve zpravodaji.

Dále byl vznesen dotaz na řešení problému hlučného příčného kanálu na ulici. Bosonožské náměstí.

Zástupce developera informoval o objízdné trasy na ulici Křivánky.

Dalším dotazem z řad občanů byla urgence na položený dotaz k vyhrazenému parkovacímu stání a bylo
požádáno  o  písemnou  odpověď  na  základě  jakého  rozhodnutí/usnesení  bylo  vydáno  zamítavé  stanovisko
na žádost o vyhrazené parkovací stání.

Posledním dotazem byl na možnost rozšířit boční komunikaci na ulici Bosonožské náměstí.

Předseda kulturní komise pozval přítomné na Masopust pořádaný MČ 27.2.2022.

Diskuze:
V diskuzi vystoupili zastupitelé: Martin Černý, Ing. Alois Mitrenga, Mgr. Petr Juráček, Martin Rozmarin,

Ing. arch. Arnošt Čoupek, Miloslav Dočekal.

Ověřovatelé: Jiří Výplach   ............................................................
 

Martin Rozmarin   ............................................................
 
Starosta Miroslav Sojka   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


